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BARDO (inf. wł.). Janowiec jest kolejną miejscowością w gminie bardzkiej, gdzie buduje się
wodociąg. Dla mieszkańców to pierwszorzędna sprawa, mimo że przez lata korzystają z
własnych przydomowych ujęć wody uznawanej za doskonałej jakości. Problem w tym, iż niekiedy
o sobie daje znać susza, co bardzo utrudnia codzienność.

Z chwilą przekazania do użytku sieci dostawy wody zapewni się przez całą dobę, do tego bez obaw
będzie można myśleć np. o rozwoju usług agroturystycznych. Wieś atrakcyjnie położona u podnóża
Gór Bardzkich chce pójść w tym kierunku. Podobnie dzieje się w przypadku Opolnicy, w której
wodociąg oddano minionego lata. W niej także większy strumień wody pitnej z wodociągu pobudził
aktywność. Tym bardziej, że gmina zapowiada zdynamizowanie działań na rzecz rozwoju turystyki
wodnej w oparciu o przepływającą przez tą wieś Nysę Kłodzką.

Burmistrz Barda Krzysztof Żegański podkreśla, że tym samym bez wodociągu w gminie pozostanie
Dębowina. Ze względu na swój górski charakter i mocne skonfigurowanie niezwykle trudno byłoby
miejscowość spiąć jedną nitką rurociągu. Poza tym ewentualna inwestycja pociągnęłaby za sobą
ogromny wydatek. Jeśli już, to za jakiś czas realną może okazać się budowa sieci w prawostronnej
części (od zajazu w górę) wsi, w oparciu o wodociąg istniejący w Boguszynie.
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